
Skrivelse gällande förslag på tillbyggnad för Marieborgsskolan  

 
Marieborgsskolan har under flera år haft brist på lokaler. Det som saknas är klassrum, 

personalrum, matsal, toaletter och grupprum. Skolan har också lyft att befintlig idrottshall är 

undermålig för verksamheten, då många idrottslektioner inte kan genomföras i helklass samt 

att hallen är gammal och sliten. Projekterad tillbyggnad som presenterades för barn- och 

utbildningsnämnden 30:e maj 2017 har diskuterats på två APT: er, arbetslagsmöten, 

samarbetsråd med föräldrar, ledningsgruppsmöten och elevråd under hösten 2017.  

SYNPUNKTER OCH FRÅGOR/FUNDERINGAR 

Synpunkter och frågor på befintlig projekteringsskiss som uppkommit vid samarbetsråd, 

APT: er, ledningsgruppsmöten, arbetsplatsträffar och elevråd. Dessa synpunkter och frågor 

har också lämnats på ett byggmöte den 13 oktober där Stefan Karlsson, Maria Eek, Pelle 

Svensson, Bostadsbolaget, Ewa Myhrén grundskolechef, Ann-Catrine Leicht rektor, Linnéa 

Östberg intendent, Anders Hansson skyddsombud och Bitte Petersen huvudskyddsombud 

Kommunal deltog. 

- Det saknar en helhetslösning där även idrottshall ingår i förslaget. 

- Maten kommer fortsatt att behöva transporteras, då köket enligt presenterad skiss 

kommer att ligga kvar i hus 1 och matsalen vara förlagd i hus 3. 

- Att tillagningsköket separerat från matsalen bygger inte bort dagens strukturella 

problem utan det kommer fortsatt kräva fler personalresurser och kostpersonalen 

kommer fortsatt ha en hög arbetsbelastning när maten ska transporteras. 

- Disken kommer att vara uppdelad på två ställen, dels i hus 1 och dels i hus 3, vilket 

kommer att påverka ljudnivån i matsalen negativt, då enbart disken placeras i 

matsalen och inte köket.  

- Presenterad skiss på 1975 kvm rymmer inte F-3 och fritids. 

- Transportgången blir en svåranvänd yta och det är otydligt om denna yta enbart ska 

användas för mattransporter eller om den också ska kunna användas av elever och 

personal. Transportgången kommer att bli väldigt dyr, då ytan bara kommer att kunna 

användas som transport. 

- Invändig transportväg mellan hus 2 och 3 är inte löst i befintlig skiss, och 

huskropparna har i befintlig skiss ingen naturlig koppling till varandra invändigt.  

- Hus 3:s placering ”bygger igen” fönster i nuvarande hus 2.  

 

Har fler alternativ undersökts?  

- Har kostnaden för byggnation av en ytterligare hiss (för mattransport) samt loftgång 

mellan hus 1 och 3 satts i relation till kostnaden för byggnation av nytt tillagningskök i 

ny matsal?  

- Vid flera tillfällen har diskussioner uppkommit gällande hus 2. Hus 2 är dåligt isolerat 

och delar av byggnaden blir väldigt kall vintertid. Det har varit takläckage under 

höst/vintrar som har behövt åtgärdas, då taket är platt. Idrottshallen är för liten och i 

dåligt skick. Många idrottslektioner kan inte bedrivas i helklass. Skyddsrummet 

”Mysis” är väldigt slitet och kritiska föräldraröster har höjts kring att barnen måste 

vistas i dessa lokaler på grund av lokalbrist. Frågan har därför lyfts på samarbetsråd, 

APT och ledarkonferens kring möjligheten att istället riva nuvarande hus 2 och bygga 

en ny byggnad där befintligt hus 2 står idag. En byggnad där också en ny idrottshall 



finns med.  

 

Ovanstående synpunkter och funderingar ska inte tolkas som att de som framfört dem 

motsätter sig en tillbyggnad. Tvärtom, ser alla behovet av en tillbyggnad som uppfyller 

verksamhetens behov av lokaler och översyn av befintliga. Med tanke på lokalsituationen är 

det viktigt att ärendet hanteras skyndsamt. Samtidigt är samtliga medvetna om den stora 

investeringskostnaden en tillbyggnad medför och att kostnaden för tilltänkt förslag måste 

sättas i relation till kostnaden för Barn- och utbildning. Önskvärt är inte att forcera fram en 

byggnad som inte bygger bort dagens strukturella problem utan att slutresultatet leder till en 

långsiktigt och hållbar lösning för verksamheten. 


